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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka systemafyczne naprawy nawierzchni na mo5cie stalowym

im. Edwarda Smi glego-Ryd za, mvlaszcza w miej scach studzienek deszczowych

powstaty z:naczne ubytki, co powoduje zagroZerie w bezpiecznym ruchu.

ProSba r6wnie2 o naprawg nawierzchni chodnika.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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